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		Abstract

		Arabic: كشف العدوان الإسرائيلي على غزة (8 تموز – 24 أب 2014) مدى التلاحم بين الفلسطينيين مسلميهم ومسيحييهم. وقع العدوان خلال شهر رمضان وقصفت طائرات أف 16 بيوت الفلسطينيين وبنيتهم التحتية، بما فيها المساجد والمدارس والمستشفيات. عندها فتح مسيحيو غزة بيوتهم وكنائسهم لمواطنيهم من مسلمي غزة، وطلبوا منهم أن يتخذوا من الكنائس مكانا للصلاة خلال رمضان. كما قدموا لهم الطعام والشراب والمأوى. هذا التلاحم بين مسلمي ومسيحيي فلسطين ليس جديدا، وانما يمتد الى مئات السنين، وقد تجلى بأبهى صوره خلال العدوان على غزة.

كما أشار المقال الى أن أن الفلسطيني هو الإنسان الوحيد في العالم الذي يقتل بعبثية كاملة، ويكون من الترف أيضا أن يدفن بأعضائه الكاملة!


English: The Israeli aggression on Gaza (July 8-August 24, 2014) revealed the extent of cohesion between the Palestinians, their Muslims and Christians. The aggression occurred during Ramadan, and the Israeli F-16 warplanes bombed Palestinian homes and infrastructure, including mosques, schools, and hospitals. Then the Christians of Gaza opened their homes and churches to their fellow Muslims and asked them to take the churches as a place for prayer during Ramadan. They also offered them food, drink and shelter. This cohesion between the Muslims and Christians of Palestine is not new but extends back hundreds of years and manifested in its best form during the aggression on Gaza.

The article also indicated that the Palestinian is the only human being in the world who has been killed in complete absurdity, and it is also a luxury to be buried with his entire organs! 
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